



Rosettes

Hold the bag at 90° angle with tip slightly above surface. Squeeze out icing to form a star. Without releasing pressure, raise tip slightly as you drop a line of icing on top of the star in a tight, complete rotation. Pull tip away, continuing the circular motion so that the tail maintains the circular shape of the rosette. To make a rosette border, pipe a line of uniform rosettes, touching one another.



Rosettes

Tenir le sac à un angle de 90° et placer la douille à 1/8 po (3 mm) au-dessus de la surface. Presser le sac pour dresser une étoile. Sans relâcher la pression, relever légèrement la douille tout en exécutant un petit cercle serré complet sur l'étoile. Relever la douille tout en continuant le mouvement circulaire pour finir la queue. Pour faire une bordure de rosettes : Dresser une série de rosettes uniformes qui se touchent.